
VIGVOLL TERRASSE BORETTSLAG
Nytt fra styremøtet 12. februar 2024

Tilstede: Roy Georg Abrahamsen, Jannike Eidså, Heidi Fuglén, 
Geir Nygaard, Kjell Peersen, Eigil Sørlie og Erling Thingelstad

Snø på terrassene
Det har i det siste vært tre tilfeller av fukt i taket på leiligheter hvor det 
ikke har vært måkt på verandaen over. Alle bør måke eller få hjelp til å 
måke terrassene sine når det kommer mye snø, og i hvert fall en meter ut
fra vinduene. Borettslagets forsikring dekker ikke dette, og du kan i verste
fall bli erstatningsansvarlig hvis det blir liggende vann på terrassen din og
det trenger ned i etasjen under.

Fartsgrensen i garasjene er 15 km/t
Det har kommet en del klager på at noen kjører veldig fort i garasjene. 
Husk at det plutselig kan komme noen ut bak en skillevegg rett foran deg.
Ingen har lyst på fartsdumper i garasjene, så ta det rolig!

Regning for elbil-lading
Regningene på strøm til lading av elbiler i garasjen for de tre siste 
månedene i 2023 er ikke blitt sendt ut. Vi purrer på SØBO i dag.

Lyddemping av styrerommet
Det vil bli installert lyddempingsplater i styrerommet slik at det blir bedre 
lydforhold både under styremøter og når andre låner rommet. Vi håper at
damegruppen kommer tilbake igjen til våren!

Annet
• Vi skal inngå avtale om årskontroll av solcelleanlegget med Tratec
• Forberedelser til generalforsamlingen i mai
• Øvrige saker fra beboere

Gå til nettsiden vigvollterrasse.net og klikk  for å få tilsendt
oppdateringer automatisk.

Neste styremøte: 18. mars
Roy Georg Abrahamsen, Styreleder

http://vigvollterrasse.net/
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